
 

COLOFON 
Het mededelingenblad is een uitgave van het Historisch Genootschap
Het vestigingsadres is nu nog Smidshoef 26-30 maar na de verbouwing 
wordt dat Dorpsstraat 102, 3342 BZ Hendrik-Ido-Ambacht
Het postadres is Het Jaagpad 5, 3342 DB H.I.Ambacht 
 
OPENINGSTIJDEN ARCHIEF: 
Ons archief is dinsdag van 9.30 – 12 uur en van 13.00 –
geopend. 
Het archief bevindt zich op de 1e etage van ons pand en bevat heel veel 
informatie over onze dorpsgeschiedenis en haar inwoners.
Tijdens openingsuren (en als er iemand aanwezig is) is het tel nr 078 
6815905 
 
WEBSITE 
Wij hebben een website www.histgenhia.nl waarop iedereen op de hoogte 
wordt gehouden van de laatste ontwikkelingen binnen de vereniging.
Ook op facebook zijn wij te volgen via historhia. 
 
Lid worden? 
Wilt u iemand lid maken of, wanneer u dit leest en u bent nog geen lid
lid worden dan kan dat door de betreffende gegevens 
Naam, Adres, Postcode/Woonplaats, Telefoonnummer enEmailadres
te mailen naar Joke@vdstraaten.nl of per post naar M.J.den Draak
Jaagpad 5, 3342 DB Hendrik-Ido-Ambacht. 
Het lidmaatschap kost (slechts) € 16 per jaar, maar u mag altijd meer 
geven. 
Onze leden ontvangen enkele keren per jaar het Mededelingenblad en 
twee keer per jaar de glossy Swindregt Were die in samenwerking met de 
Historische Vereniging Zwijndrecht wordt uitgegeven. 
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BESTUURSMEDEDELINGEN 

In Memoriam Jaap van Beek 

Als een donderslag bij heldere hemel….. totaal 
onverwacht trof 27 september ons het bericht dat Jaap 
van Beek was overleden. 
Sinds de eeuwwisseling zat hij in ons bestuur en was hij 
een van ons, hoorde hij bij ons. Hij liet ons delen in zijn 
leven: de ziekte van Lenie, de relatie met zijn 
schoonmoeder, zijn wandeltochten, zijn reis naar 
Santiago de Compostella. 
Hij had ook nog zoveel plannen, er waren nog zoveel 

uitdagingen….. 
Zijn onaflaatbare energie en dadendrang zette hij ook in voor ónze 
vereniging. Als “ambassadeur” vertegenwoordigde hij onze vereniging op 
zijn, voor hem zo kenmerkende, wijze. Hoe vaak zei hij niet, als er een 
activiteit aan kwam waar we aan mee wilden gaan doen: “Dan trek ik mijn 
pak aan” en zo was hij duidelijk herkenbaar op de markten en de 
Zomerparkdag. 
 
Behalve dat hij jarenlang de secretaris was van onze vereniging, wat hij 
met veel toewijding deed, zat hij in de Pr-commisse en had vaak hele 
creatieve ideeën. 
 
Als we boekjes of kalenders uitgaven was hij degene die ze wel aan de 
man wist te brengen. Hierbij was het altijd wel gunstig dat Jaap iedereen 
(en diens familie) kende. Hij trok menig potentieel koper over de streep. 
Hij deed dit alles op joviale wijze, met humor en een gulle lach.  Juist 
vanwege zijn uitgebreide netwerk heeft hij ook meerdere personen aan het 
Historisch Genootschap weten te binden. 
 
Hij zorgde met zijn mooie verhalen altijd voor een vrolijke noot. 
Hij was een boegbeeld van onze vereniging. We zullen hem missen als 
mens en als bestuurslid. 
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Contributie 
Helaas is het nog zo dat een , gelukkig klein, aantal leden de contributie 
voor het jaar 2018 nog niet betaald hebben. Zij hebben enkele dagen 
geleden een herinnering ontvangen met het verzoek alsnog het bedrag 
over te maken. Gelukkig hebben sommigen aan dit verzoek al gehoor 
gegeven en zijn er zelfs extra donaties overgemaakt. Vol vertrouwen zie ik 
dan ook de rest van de betalingen tegemoet.  
 
Zomerfair 2019 
Op 1 juni 2018 zal de jaarlijkse Zomerfair weer mede door ons 
georganiseerd worden. De voorbereiding is in volle gang. De contouren 
van het programma van die dag worden steeds meer zichtbaar. Zo zullen 
er, vanwege het succes van dit jaar, weer paarden en rijtuigen te 
bewonderen zijn: de inzet is dat De Menners, naast een tocht door het dorp 
langs de diverse seniorenwoningen, weer een demonstratie ringsteken 
laten zien. De hele dag door proberen we diverse zangkoren en 
muzikanten hun liederen ten gehore te laten brengen en zijn er voor de 
kinderen mogelijkheden kennis te maken met een aantal Oud Hollandse 
spelletjes. 
Uiteraard zullen we ons best doen om nog meer kraamhouders voor deze 
dag aan te trekken. 
Ook zijn we volop bezig sponsors te benaderen om de kosten voor deze 
dag zo veel mogelijk te dekken. 
 
Nieuwe voorwerpen voor het archief 
De afgelopen tijd is het archief weer met een aantal nieuwe voorwerpen 
verblijd. Koperen bus (fam Lieburg).4 metalen kaarsenhouders 
(Dorpskerkvia A.Tas), Foto’s fam Stehouwer (vd Poel Ridderkerk), DVD 
Nebiprofa, DVD Scheepswerf vd Pol, DVD, DVD verzameling B.Los(,(allen 
C. den Hoed), Map documenten Algemeen Belang, 4 videobanden 1900-
1950 (A. Verhoeven),  
Fotoalbum met foto’s het Raadhuis dat werd aangeboden aan de 
toenmalige burgemeester en zijn vrouw Jan en Annie.Hof. Dit album 
kregen wij van Wytske Hoekstra 
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MIJN NAAM IS SOPHIA 
 

 
Maandagavond 3 oktober jl was de première  van de film "Mijn naam is 
Sophia", waarover in het vorige mededelingenblad en in de weekbladen 
uitgebreide informatie stond. Het was in de grote zaal van Cascade 
en was al dagen ervoor helemaal uitverkocht. Vóór de film begon hing er 
een prettige spanning, zo van "Hoe zou hij geworden zijn?" Vanaf het 
begin van de film boeide hij en we kunnen niet anders zeggen dan dat 
het een groot succes was/is. Een korte geschiedenis van onze waard in 
een klein uurtje. Omdat het theater die avond uitverkocht was, heeft de 
stichting 'Samen Ambacht", de opdrachtgever van de film, besloten om 
hem in het voorjaar nog een keer onverknipt te draaien in Cascade: voor 
degenen die hem nog niet gezien hebben en voor degenen die hem nog 
een keer willen zien. Volgende zomer zal er een korte versie (voor zover 
we nu weten) te zien zijn op het natuureiland "De Sophiapolder". 
Momenteel is de datum nog niet bekend, maar die zal in de weekbladen 
bekend gemaakt worden. 
Als u vast iets van de sfeer wilt proeven, kunt u op de website van de 
regiseur een trailer zien van de film. Op deze pagina staan ook de foto's 
die gemaakt zijn tijdens de opnames. 
U kunt het vinden op https://www.aktefilm.nl 
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Nieuw adres secretariaat 
Na het overlijden van Jaap kregen wij al direct te maken met een 
probleem. Wie gaat de functie van secretaris van Jaap overnemen?  
Gelukkig wilde medebestuurslid  Tim den Draak deze taak wel op zich 
nemen zodat het adres van het secretariaat als volgt gewijzigd wordt: 
 

Secretaris Historisch Genootschap 
de heer M.J. den Draak 

Het Jaagpad 5 
3342 DB Hendrik-Ido-Ambacht 

 

 
Winterfair op het Kerkplein 
Ook dit jaar nemen wij op zaterdag december weer deel aan de Winterfair 
op en rond het Kerkplein. Wij zijn daar met twee kramen aanwezig en ook 
Den Brommert is op die dag geopend. Het is mogelijk dat daar grote of 
kwetsbare voorwerpen, die na de verbouwing overtollig zijn geworden of 
niet rechtstreeks met H.I.Ambacht te maken hebben, te koop worden 
aangeboden. 

 
Het Kerkplein in wintersfeer 

 
 

3 



Bouwplannen 
De voorbereiding van de restauratie- en verbouwplannen is in volle gang. 
We hopen dat de verbouwing in het eerste kwartaal van het nieuwe jaar 
van start kan gaan. We hebben met de gemeente in principe 
overeenstemming over de aankoop van het pand en de voorwaarden, 
waaronder we het antiek van de vroegere burgemeester Spoor in bruikleen 
krijgen. 
We zijn bezig het pand helemaal leeg te maken voor de verbouwing. 
Dankzij woningbouwvereniging Rhiant hebben we geschikte opslagruimte 
om de grote collectie archiefstukken tijdelijk te kunnen bergen.
tijdelijke huisvesting van de archiefmedewerkers leest u elders in dit 
mededelingenblad. 
We verwachten de omgevingsvergunning (bouwvergunning) eind dit jaar 
van de gemeente te ontvangen. 
 
Financiering 
Ook zijn de onderhandelingen over der bouwkosten met de beoogde 
aannemer gestart. We hebben een jaar geleden een begroting gemaakt. 
Indachtig tussentijdse bouwkostenstijgingen is die begroting voor ons 
richtinggevend voor afspraken met de aannemer. Dat bet
dat we de financiering nog niet helemaal rond hebben. Maar gelet op 
hoogte van de toegezegde subsidies en een eigen kapitaaltje van de 
vereniging, durven we de stap wel te zetten. We hopen overigens wel dat 
we het ‘gat’ in de begroting de komende maanden kunnen dichten. 
Daarvoor hebben we onlangs een sponsorcampagne onder het Ambachtse 
bedrijfsleven gestart. Mochten we de financiering daarmee niet helemaal 
rond krijgen, dan zullen we helaas genoodzaakt zijn op de kwaliteit van het 
werk enigszins te bezuinigen.  Ook willen we door zelfwerkzaamheid de 
bouwkosten drukken. Hebt u zich als vrijwilliger aangemeld. We hebben 
zelf iemand, die zijn maatschappelijke stage van de middelbare school bij 
ons wil doorbrengen met allerhande klusjes, zoals ijsselsteentjes bikken 
voor hergebruik. Goed voorbeeld doet goed volgen. 
De eerste sponsors zijn genoteerd: 
PeertjeProjecten (voor de verlichting); Triple Safe (voor de beveiliging); 
Wisse Makelaardij (algemeen);  Schildersbedrijf Rietveld (voor 
schilderwerk); Woningbouwvereniging Rhiant; (algemeen); Florensis 
(algemeen); Drukkerij Obreen (drukwerk). 
Met verschillende bedrijven zijn gesprekken gaande. Wilt u als bedrijf ons 
project steunen, hetzij in geld, hetzij in natura? Neem dan contact met ons
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Als u geen bedrijf hebt mag u ons natuurlijk ook steunen met het kopen 
van bouwsteentjes. Deze actie heeft tot nu toe bijna  
Wanneer u een (klein) bedrag stort op rekening NL79 INGB 0007261958, 
onder vermelding van ‘bouwsteentjes’ draagt u als particulier ook uw 
steentje  bij. 
 

Verhuizing Den Brommert
In Den Brommert is het de laatste tijd een drukte van jewelste, maar niet 
die drukte zoals we die gewend zijn. Het gaat nu gepaard met veel rommel 
en gesjouw. Ons verenigingsgebouw wordt ontruimd vanwege de 
aanstaande ver(nieuw)bouw. De beide zolders, de keuken en de 
expositieruimte laten een desolate indruk op ons achter. De gangen en 
keuken staan vol spullen, gereedschappen en dozen (“Je kan er geen poot 
meer verzetten”). Het geheel is op dit moment geen visitekaartje voor de 
ontvangst van onze bezoekers. Veel voorwerpe
aan de Ambachtse historie zijn al overgebracht naar een door 
woningbouwvereniging Rhiant ter beschikking gestelde berging. We zijn 
Rhiant hiervoor zeer erkentelijk, want het was beslist niet eenvoudig om 
tijdelijke opslag voor onze vele spullen te vinden! Ook zijn we blij met 
diverse leden die de archiefmedewerkers en bestuursleden aktief helpen 
om het gebouw begin 2019 leeg te kunnen overdragen aan de aannemer 
om zijn klus te gaan klaren. 
De dienstverlening zoals u die van ons gewe
bouwperiode (tot hopelijk september 2019), van mindere omvang zijn en 
op een andere locatie moeten plaatsvinden. U hoort hier nog nader over 
zodra deze locatie definitief is. 

Als u geen bedrijf hebt mag u ons natuurlijk ook steunen met het kopen 
van bouwsteentjes. Deze actie heeft tot nu toe bijna  € 4.000,= opgebracht. 
Wanneer u een (klein) bedrag stort op rekening NL79 INGB 0007261958, 

r vermelding van ‘bouwsteentjes’ draagt u als particulier ook uw 
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en gesjouw. Ons verenigingsgebouw wordt ontruimd vanwege de 
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ositieruimte laten een desolate indruk op ons achter. De gangen en 
keuken staan vol spullen, gereedschappen en dozen (“Je kan er geen poot 
meer verzetten”). Het geheel is op dit moment geen visitekaartje voor de 
ontvangst van onze bezoekers. Veel voorwerpen welke gerelateerd zijn 
aan de Ambachtse historie zijn al overgebracht naar een door 
woningbouwvereniging Rhiant ter beschikking gestelde berging. We zijn 
Rhiant hiervoor zeer erkentelijk, want het was beslist niet eenvoudig om 

vele spullen te vinden! Ook zijn we blij met 
diverse leden die de archiefmedewerkers en bestuursleden aktief helpen 
om het gebouw begin 2019 leeg te kunnen overdragen aan de aannemer 

De dienstverlening zoals u die van ons gewend bent, zal gedurende de 
bouwperiode (tot hopelijk september 2019), van mindere omvang zijn en 
op een andere locatie moeten plaatsvinden. U hoort hier nog nader over 
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